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Abstract (en)
[origin: WO2020078979A1] The invention relates to a cylinder (2) which is designed to receive one or more hollow cylinders on an outer surface (12)
of the cylinder (2). The cylinder (2) comprises at least one movable stop (1) having at least one movable element, wherein, in an idle position, the
at least one movable element does not protrude beyond the outer surface (12) of the cylinder (2) and allows hollow cylinders to be slid over it, and
in an active position protrudes beyond the outer surface (12) of the cylinder (2) and acts as a mechanical stop for hollow cylinders. According to the
invention, the at least one movable element can be moved from the idle position to the active position and vice versa by means of a rotary motion. A
further aspect of the invention relates to a method for positioning a hollow cylinder on a cylinder (2) of this kind.

Abstract (de)
Es wird ein Zylinder (2) bereitgestellt, welcher zur Aufnahme von einem oder mehreren Hohlzylindern auf einer Mantelfläche (12) des Zylinders
(2) eingerichtet ist. Der Zylinder (2) weist mindestens einen beweglichen Anschlag (1) mit mindestens einem beweglichen Element auf, wobei das
mindestens eine bewegliche Element in einer Ruheposition nicht über die Mantelfläche (12) des Zylinders (2) hinausragt und ein Darübergleiten
von Holzylindern gestattet, und in einer Aktivposition über die Mantelfläche (12) des Zylinders (2) hinausragt und als mechanischer Anschlag für
Hohlzylinder dient.Ein weiterer Aspekt der Erfindung betrifft ein Verfahren zur Positionierung eines Hohlzylinders auf einem solchen Zylinder (2), d.h.
Montage/Demontage eines Hohlzylinders auf einen bwz. von einem solchen Zylinder (2).
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